
 

 

Til Folketinget – Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 57 af 4. september 2015 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Lene Skov Henningsen 

  

17. september 2015 
J.nr. 15-2264268 

  

Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget 2014-15 (2. samling)
EFK Alm.del endeligt svar på spørgsmål 57
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, om der indgår nogen form for aftaler mellem offentlige myndighe-

der og Apple om, at Apple sikres hel eller delvis afsætning af sit varme vand fra varme-

pumperne? 

 

Svar 

Jeg skal henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra Udenrigsministeriet: 

 

”Der henvises til debatindlæg i Børsen af Viborgs borgmester Torsten Nielsen og for-

mand for Energi Viborg, Niels Dueholm, af 7. september 2015, hvoraf fremgår: 

  

”Der er altså ikke indgået nogen aftale med Apple om overskudsvarmen.” 

  

Ifølge Udenrigsministeriets oplysninger har Apple ikke betinget sig en aftale om fjern-

varme som forudsætning for sin investeringsbeslutning.” 
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